



MANOR HOUSE

Located in the heart of the Vaud countryside, this magnificent and totally private property is set on a beautiful mature park of nearly 30,000m². An elegant driveway leads to the manor with outdoor swimming pool. The Manor was designed by a renowned London architect who owned the Coinsins Castle nearby. With its classical style, elegant features, and noble material, the mansion exudes a peaceful ambiance in a beautiful environment.

Large reception room, numerous bedrooms with ensuite-bathroom, large terrace opening onto the garden, renovation done with state of art. The property includes a stable, park, garage and external parking for several cars.

PRICE: UPON REQUEST

This document is not contractual - E&OE

LE MANOIR

Magnifique propriété de Maîtres avec une allée majestueuse qui mène au Manoir entouré d'un sublime parc de près de 30,000m² avec piscine extérieure, le tout à l'abris des regards dans une totale privacité au cœur de la campagne vaudoise. Le manoir a été réalisé par un architecte londonien de renom propriétaire du château de Coinsins. La demeure de style classique, possède un charme et une élégance intemporelle qui ravira toute personne en quête d'un havre de paix.

Belles salles de réception, chambres avec salles de bains attenantes, locaux techniques, belles terrasses qui prolongent la demeure, matériaux nobles, rénovations effectuées dans les règles de l'art. Box à chevaux et son parc, place de parking et garage pour plusieurs voitures sont également disponibles.

PRIX: SUR DEMANDE

Ce document n'est pas contractuel - E&OE